
Forslag til Generalforsamling Maj 2021 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

FORSLAG A 
 
Hej,  
Jeg vil gerne stille et forslag om en ny legeplads. Børnene i Ejbylund har en meget gammel legeplads og 
benytter derfor legepladserne i de nærliggende haveforeninger.  
Syntes det kunne være super godt der var et sted alle Ejbylunds børn og børnebørn kunne møde hinanden 
og skabe gode sommervenskaber :) 
Jeg håber det er tidsnok forslaget er stillet.  
Afventer en ca. pris på en næsten vedligeholdelsesfri legeplads og vender tilbage så snart jeg hører 
nærmere. 
Mvh. 
Charlotte Larsen 
Karsevænget 50 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

FORSLAG C 

Hej bestyrelse.  
Hermed forslag til generalforsamling:  
Vi foreslår at fristen for at klippe hæk forlænges til 1. August jf. Dansk Ornitologisk Forenings anbefalinger, 
af hensyn til de ynglende fugle. 
Vh Tina Ohlfsen 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

FORSLAG D 
 
Forslag: 
At alle havelod får tilknyttet 1 fast privat parkeringsplads (evt. den som de fleste bruger i forvejen i dag) for 
at fremtidssikre de nye klimatiltag for grøn energi (elbiler/ladestationer). 
 
Begrundelse: 
Den grønne omstilling vil på sigt gøre, at flere får elbiler, og dermed vil der opstå behov for egen private 
betalte ladestation. (Fremtidssikre) 
(Det er endnu ikke et krav i ladestanderbekendtgørelsen i eksisterende beboelsesbygninger, men det vil 
komme på sigt inden 2030). 
Men når man selv køber og installere en ladestation, vil det give god mening, at man gør det på en tildelt 
privat parkeringsplads tæt på sit eget havekoloni, da det også er ens egen elmåler der skal betaler 
strømforbruget. 
 
Michelle Rosted 

Kamillevænget 2  (Have 22)    Vend  



 

FORSLAG E 
“Forslag” - punkt til afstemning: 
 
Muligheden for individuelt at få indlagt fibernet ind i sit kolonihavehus. 
 
Begrundelse: 
Der skal stemmes om at fibernet selskabet Gigabit  må tilbyde dem der ønsker tilslutning til fibernet 
muligheden herfor, da alt areal uden for haverne er offentlige/ privat område. 
Derudover er grunden til der skal stemmes herom, at fiberkablet skal skydes under vores asfalt, med 
garanti for vores vejkasser ikke tager skade, samt der vil være noget mindre opgravning på de pladser hvor 
havelodder ønsker muligheden, hvor firmaet naturligvis vil retablere igen. 
(Fibernettet er i forvejen etableret i området rundt om os ved parcellerne - f.eks Statenevej) 
 
Dette er IKKE et spørgsmål, om man vil have etableret fibernet på sit havelod, det kan man selv tage 
beslutning om senere. 
 
Information: 
Der vil blive omdelt en flyer  snarest, hvor der vil fremgå information og priser. Prisen vil naturligvis 
afhænge af, hvor mange der ønsker at få selve fibernet kablet lagt ind - jo flere jo billigere. Det er kun selve 
fibernettet ind man har engangsudgift på - for dem der ønsker at fremtidssikre sig med en stabil og hurtig 
forbindelse skal selv efterfølgende vælge sin internet udbyder ligesom man gør i dag med en almindelig 
internetforbindelse og har som alle andre internetforbindelser samme vilkår med opsigelse mm. 
Der er mange herude der har en rigtig dårlig internetforbindelse, da vi desværre ligger lige i mellem alle 
signalerne i området. 
(Vores egen store flagstangs antenne dækker området mod Skovlunde, og vi ligger under signal 
“paddehatten”, så den er ikke placeret som signal for os, men er en god indtægt for foreningen, at 
selskabet må have den stående). 
 
Med venlig hilsen  
Carsten Jensen 
Kamillevænget 10. 

 
 


